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Eladó Családi ház, 85 m2, 1 514 m2 telek, Tápióság
17 000 000 Ft ( ~44 023 € )

Tápióságon eladó egy domb tetőn elhelyezkedő házikó.

Adatlap sorszáma: #696900298

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Vályog

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Felújításra szoruló

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1950

Kilátás: Részpanoráma

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz az épületben

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Csatorna a telken

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: JJ

Az Ön kapcsolattartója:

Hegedűsné Gallai Krisztina
Területi képviselő

+36 70 152-1110
gallai.krisztina.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Tápióság központ közelében lévő 2,5 szobás Családi házat, kínálom eladásra.

Szeretne egy kis domb tetején lakni, de mégis szomszédokkal körbe véve, és

vonzza a falusi élet, esetleg a nagy udvar, ahol igazi kis farmot tud létrehozni a

kedvenc állataival? Akkor ne keressen tovább, mert megtalálta! Családosoknak

is kitűnő választás, mert a gyermekek számára a mozgás tér biztosítva van, a

telek mérete miatt akár egy játszótér vagy medence kialakítására is lehetőség

nyílik. Az ingatlant két oldalról is meg lehet közelíteni, gyalogosan egy lépcsőn

vezető kis dombon, de hátulról, a másik utca felől autóval is megoldható. Egy kis

felújítást követve tökéletes családi otthon varázsolható ebből a jó adottságokkal

rendelkező ingatlanból. A fűtése kandallóval megoldott, a meleg vizet

villanybojler szolgáltatja lakói számára. A gáz telken belül található. Az

nyílászárók redőnyökkel vannak ellátva. Rendelkezésre áll egy kis veranda,

amely terasznak is ideális lenne. Az ingatlanba belépve szembe egy nagy szoba,

jobbra pedig egy kis tároló található, ahol bármit el tudok képzelni, akár

virágoknak, de akár még egy szoba kialakítására is van lehetőség. Balra pedig

található az étkező és a konyha, innen pedig mind két irányban a szobák és a

fürdőszoba. Padlószőnyeg van lerakva a szobákban, a közös helyiségek kő

burkolattal vannak ellátva. Falazata vályog, a tető szerkezete a korához képest

megfelelő állapotnak örvend. Közelben buszmegálló, iskola, könyvtár, nem

messze a település turisztikai kis vendég háza, amire, nagyon büszkék a helyiek.

Központ 10–15 perc, hivatalok, illetve kisebb nagyobb üzletek érhetőek el.

Budapest 40 km-re található, közelben a 31-es út és az M0 is. Részletesebb

információért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy

értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi

segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező

hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki

Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve! Legyen egy

csodás és eredményes napja!

Ich biete ein 2,5-Zimmer-Familienhaus in der Nähe des Zentrums von Tápióság

zum Verkauf an.

Möchten Sie auf einem kleinen Hügel wohnen, aber trotzdem von Nachbarn

umgeben sein und vom Dorfleben angezogen werden, vielleicht auch einen

großen Hof haben, wo Sie einen richtigen kleinen Bauernhof mit Ihren

Lieblingstieren anlegen können? Dann suchen Sie nicht weiter, Sie haben es

gefunden! Es ist auch eine ausgezeichnete Wahl für Familien, denn der

Bewegungsraum für Kinder ist garantiert, und die Größe des Grundstücks

erlaubt sogar einen Spielplatz oder ein Schwimmbad. Das Grundstück ist von

zwei Seiten zu erreichen, zu Fuß über einen kleinen Hügel mit Stufen, aber auch

von der Rückseite mit dem Auto von der anderen Straße aus. Mit ein wenig

Renovierung würde dieses gut ausgestattete Anwesen ein perfektes

Familienhaus abgeben. Die Beheizung erfolgt über einen Kamin und die

Warmwasserversorgung über einen Elektroboiler. Das Gas befindet sich auf dem

Grundstück. Die Fenster sind mit Rollläden ausgestattet. Es gibt eine kleine

Veranda, die auch als Terrasse genutzt werden kann. Wenn man das Haus

betritt, befindet sich gegenüber ein großer Raum und rechts ein kleiner

Abstellraum für alles, was man sich vorstellen kann, einschließlich Blumen oder

sogar ein Zimmer. Auf der linken Seite befinden sich das Esszimmer und die

Küche, und von hier aus in beide Richtungen die Schlafzimmer und das

Badezimmer. In den Zimmern ist Teppichboden verlegt, in den

Gemeinschaftsräumen Steinfliesen. Die Wände sind aus Lehm gebaut und die

Dachkonstruktion ist für ihr Alter in gutem Zustand. In der Nähe gibt es eine

Bushaltestelle, eine Schule, eine Bibliothek und ein kleines Gästehaus für

Touristen, auf das die Einheimischen sehr stolz sind. Das Stadtzentrum ist 10-15

Minuten entfernt, Büros und kleinere Geschäfte sind leicht zu erreichen.

Budapest ist 40 km entfernt, in der Nähe die Straße 31 und die M0. Für nähere

Informationen und zur Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte

an! Wenn Sie am Kauf oder Verkauf interessiert sind, kontaktieren Sie bitte die

Referenzen des Otthon Managers! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu

erreichen, in jeder Region des Landes! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot

benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch

aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten geeignete auswählen! Ich

wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale a 2,5 bedroom family house near the centre of Tápióság.

Would you like to live on top of a small hill, but still surrounded by neighbours

and attracted by village life, maybe a big yard where you can create a real small

farm with your favourite animals? Then look no further, you have found it! It is

also an excellent choice for families, because the space for children to move

around is guaranteed, and the size of the plot even allows for a playground or

swimming pool. The property can be approached from two sides, on foot via a

small hill with steps, but can also be accessed from the back by car from the

other street. With a little renovation, this well-endowed property would make a

perfect family home. The heating is provided by a fireplace and hot water is

supplied by an electric boiler. The gas is located inside the plot. The windows are

equipped with shutters. There is a small veranda which could also be used as a

terrace. On entering the property, there is a large room opposite and to the right

a small storage room for anything you can imagine, including flowers or even a

room. To the left is the dining room and kitchen, and from here in both

directions are the bedrooms and bathroom. There is carpet flooring in the rooms

and stone tiling in the common areas. The walls are of adobe construction and

the roof structure is in good condition for its age. Nearby there is a bus stop,

school, library and a small tourist guest house, of which the locals are very

proud. Centre 10-15 minutes, offices and small larger shops within easy reach.

Budapest is 40 km away, nearby the road 31 and the M0. For more detailed

information and to make an appointment please call! If you are interested in

buying or selling, please contact the Otthon Manager's references! We can help

you achieve your goals, in any area of the country! Should you need a

favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for you from

a wide range of banks, following a free consultation! Have a wonderful and

productive day!


